
Referat 

Bestyrelsesmøde Aqua Vitus 6/2 2020 
Sted: Hos Annette 

Tilstede: Gert, Niels, Annette, Kresten, Birgitte og Christian 

 

● Valg af referent 
○ Christian 

● Godkende dagsorden samt referat fra seneste møde 
○ Godkendt 

● Valg af logo 
○ Afstemning på Facebook: 40 stemmer Julius, 19 stemmer Isblomst 

og 10 for nyt logo.  

○ Afstemning om logo i bestyrelsen: 2 stemmer for Julius logo og 2 

stemmer for en tilrettet Julius version med mere vand . Uafgjort. 

Signe har den endelige stemme.  

● Status på medlemmer og økonomi 
○ 123 medlemmer pr. dd.  

○ Økonomi: 70.000 står på kontoen 

● Nyt fra aktivitetsudvalg 
○ Sæsonens aktiviteter er planlagt. Mødes inden sommerferien og 

planlægger næste års aktiviteter.  

○ Ide om evt. at købe et læ-sejl til brug ved sauna arrangementer.  

● Nyt fra facilitetsudvalg 
○ Lokalplan for Husodde er ikke startet endnu. Der mangler fortsat 

godkendelse fra Kystdirektoratet på Multihuset. Dette afventer 

Horsens kommune inden de vil lave lokalplan. Kresten skriver til 

Thomas Baden (journalist på Horsens Folkeblad) med henblik på 

at sætte fokus på vores sag.  

○ Den permanente bro forventes at komme i høring, således at 

broen kan være klar til næste sæson.  



● Oplæg til GRUS 
○ Inviteret til at holde et foredrag om vinterbadning i Cafe GRUS. 

Det siger vi ja til. Gert Kontakter GRUS med henblik på aftale.  

● Næste møde 
○ Sandsynligvis ultimo Marts. Kresten sender en doodle.  

● Evt. 
○ Hjemmeside: Vi tager billeder af bestyrelsen og lægger på 

hjemmesiden.  

○ Kitty spørger Rene (Campingpladsen) om vi må låne/leje et lokale 

lørdag/søndag og i givet fald, hvad betingelserne er?  

○  Samværspolitikken tilrettes. Henstilling om at følge reglerne i 

samværs politikken skal stå til sidst.  

 


